
Akershus gjeterhundlag

Til stede: Sissel Modin, Hege M. Andersen, Karianne Buer og Elin H. Hegsvold.

Referat teamsmøte 9. feb 2023 kl. 19:00

Saker:

01/2023 Søknad om å arrangere norgesserie
Sissel og Hege er bekymret for at vi ikke får gjennomført et godt nok arrangement,
fordi vi er usikre på hvor vi kan avholde et slikt arrangement, og det vil kreve mye
forarbeid å få kjørt inn sau i forkant. Karianne er bekymret for at det vil gi
medlemmene dårligere ods ved påmelding til Norgesserien dersom vi ikke søker
om å avholde prøve. Vi konkluderte med at vi ikke vil søke om å holde prøve alene,
men at vi skal høre med Østfold om de er interessert i å samarbeide med oss. Vi
ser i så fall for oss at Østfold står for det økonomiske, og at de får inntektene, mens
vi stiller med mannskap og dommer. Dersom det ikke går, blir vi nødt til å snakke
med medlemmene som skal gå Norgesserien og som under årsmøtet fikk inntrykk
av at vi skal avholde prøve. Fristen for å søke er 15. Februar.

02/2023 Svare på spørreundersøkelser om nursery og norgesserie
Før vi skulle svare på spørreundersøkelsene ang. Nursery og Norgesserien, leste
Sissel opp brevet fra Buskerud. Alle i styret fikk anledning til å si hva de mente.
Samlet sett kunne vi argumentere for begge sider av saken, men konkluderte med
at vi vil si oss enige i at det kan være en fordel om hunder som deltar på
Norgesserie-finalen og NM ikke kan delta på Nursery og at singling fjernes fra
disse konkurransene. Vi gikk så gjennom spørreundersøkelsene og sendte inn
disse. Se svarene våre under Vedlegg 1 og Vedlegg 2 i bunn av referatet.

03/2023 Årshjulet og datoer for de neste styremøtene
Vi gikk gjennom årshjulet og bemerket oss følgende:

● Fylkets dommere vi vet skal stille på dommersamlingen i mars er Sissel
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Modin, Andreas Eklund og Anne Buer (aspirant).

● I april må vi melde fra til NSG om at vi ikke skal ha noen kontaktperson.
Sissel gjør dette.

● I april må det også svares på høring om dommermal, sende inn uttaksregler
for NM, samt melde inn fylkesmesterskap og andre prøver. Pga. påske og
annet i forkant av fristen avtalt vi at neste møte blir tirsdag 21 mars

● (i utgangspunktet ikke i forhold til årshjulet men…) Vi ønsker å starte
arbeidet med årsmeldinga når sesongen er ferdig i slutten av november, slik
at vi unngår unødig stress rundt denne i jula og på nyåret.

04/2023 Eventuelt
Vi hadde en relativt åpen diskusjon om tanker rundt prøver, fellestreninger og kurs.
Det ble blant annet foreslått å gjennomføre del 2 av instruktørkurset, da flere
medlemmer har tatt del 1, men mangler del 2. Generelt må vi kartlegge hvor og når
vi kan ha aktiviteter i regi av laget, og det er følgende informasjon vi må få tak i fra
de aktuelle stedene: (Hege har en liste over aktuelle kandidater)

● I hvilket tidsrom er det aktuelt?
● Hvor store arealer har de til rådighet?
● Hvor mange og hva slags sau er tilgjengelig?
● Hvilke aktiviteter er aktuelle? (kurs, treninger eller prøver? Hva slags

prøver?)

Andre saker som ble tatt opp:
● Vi ønsker å melde ifra om at vi oppfatter arbeidssituasjonen til

gjeterhundrådgiveren som krevende.
● Vi må få en opp en lukket facebook gruppe for medlemmer, der vi kan dele

informasjon som er ment for kun medlemmer av laget. Karianne jobber
med saken. Som en del av dette må vi også få laget en oversikt over alle
aktive medlemmer som har betalt medlemsavgiften.
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Vedlegg 1
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Vedlegg 2
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